#### **MEKDAM HOLDING GROUP Q.P.S.C**

A company listed on Qatar Stock Exchange



## محموعة مقدام القائضة ش.م.ء.ق. ــة مدرجـــــــة فـى بورصــــة قطـــــر

مجلس الإدارة بيان صحفي صادر بتاريخ: 28 يوليو 2025

**Board of Directors** Press Release Issued on July 28, 2025

The Board of Directors of Mekdam Holding Group Q.P.S.C., chaired by Sheikh Mohammed bin Nawaf bin Nasser bin Khalid Al Thani, held a session on July 28, 2025, to discuss and approve the financial statements for the period ended June 30,2025. The Chairman of the Board of Directors highlighted that the Group's performance for the second quarter of 2025 demonstrated notable improvement across several key financial indicators, reflecting the company's continued positive momentum. The Group succeeded in increasing its gross profit margin by 5.2%, alongside a 12.1% growth in net profit margin, indicating enhanced operational efficiency and a significant reduction in finance costs. This improvement reflects a stronger financial structure and reduced reliance on debt. Net profit attributable to the shareholders of the company reached QAR 18.8 million for the period ended June 30, 2025, compared to QAR 17.4 million for the same period in 2024, representing a growth of 7.8%. Earnings per share rose to QAR 0.118, up from QAR 0.109 for the corresponding period last year.

عقد مجلس إدارة شركة مجموعة مقدام القابضة ش.م.ع.ق، برئاسة سعادة الشيخ محمد بن نواف بن ناصر بن خالد آل ثاني، جلسته بتاريخ 28 يوليو 2025، لمناقشة واعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025. وخلال الاجتماع، أشار سعادة رئيس مجلس الإدارة إلى أن نتائج الربع الثاني من العام 2025 أظهرت تحسناً ملحوظاً في عدد من المؤشرات المالية الرئيسية، مما يعكس الأداء الإيجابي المستمر للمجموعة. فقد تمكنت المجموعة من تحقيق نمو في هامش الربح الإجمالي بنسبة 5.2%، إلى جانب ارتفاع هامش الربح الصافي بنسبة 12.1%، وهو ما يعكس الكفاءة العالية في إدارة التكاليف التشغيلية، بالإضافة إلى الانخفاض الملحوظ في تكاليف التمويل، بما يعزز من استقرار الهيكل المالي وتقليل الاعتماد على القروض. وقد بلغت الأرباح الصافية العائدة إلى مساهمي الشركة 18.8 مليون ربال قطري للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025، مقارنة بـ17.4 مليون ربال قطري للفترة المقابلة من العام 2024، محققة نمواً بنسبة 7.8%. كما ارتفع العائد على السهم إلى 0.118 ربال قطري، مقارنة بـ0.109 ربال قطري للفترة نفسها من العام الماضي.

The CEO, Mr. Ehab Naser, indicated that during 2025, Mekdam Holding Group was able to sign new contracts with a total value of QAR 456 million. The Board was also briefed on the total value of the contracts being implemented, which amounted to about QAR 2.6 billion, while the value of the remaining works amounted to about QAR 1.7 billion. With respect to the sales proposals, the total offers submitted and being negotiated with customers amounted to about QAR 2.7 billion. The expected success rate, according to historical indicators, ranges from 20% to 30%. The customer retention rate was around 90%. The Board of Directors emphasized the importance of these indicators to executive management, as these indicators are the key factor in building revenue expectations, net future profits and enhancing the value of shareholders' equity.

وأشار الرئيس التنفيذي السيد/ إيهاب نصر، أن مجموعة مقدام القابضة قد استطاعت خلال العام 2025 توقيع عقود جديدة بقيمة إجمالية بلغت 456 مليون ربال قطري. كما أطلع المجلس أيضاً على القيمة الاجمالية للعقود الجاري تنفيذها، حيث بلغت حوالي 2.6 مليار ربال قطري، فيما تبلغ قيمة الأعمال المتبقية منها حوالي 1.7 مليار ربال قطري. أما فيما يتعلق بالعروض المقدمة والجاري التفاوض عليها مع العملاء، فقد بلغت حوالي 2.7 مليار ربال قطري، وتتراوح نسبة الترسية المتوقعة وفقاً للمؤشرات التاريخية من 20% إلى 30%. كما بلغت معدل الاحتفاظ بالعملاء حوالي 90%. وقد أكد مجلس الإدارة على الإدارة التنفيذية أهمية هذه المؤشرات، حيث تعد هذه المؤشرات العامل الرئيسي في بناء توقعات الإيرادات وصافى الارباح المستقبلية وتعزبز قيمة حقوق المساهمين.

رأس المال 160,000,000 ريال قطري سجل تجاري: 115142

#### **MEKDAM HOLDING GROUP Q.P.S.C**

A company listed on Qatar Stock Exchange



### مجموعة مقدام القابضة ش.م.ع.ق. شركــــة مدرجــــة في بورصـــة قطــــر

# **Board of Directors**Press Release Issued on July 28, 2025

مجلس الإدارة بيان صحفي صادر بتاريخ: 28 يوليو 2025

As of June 30, 2025, the balance sheet of Mekdam Holding Group reflected strong financial performance, with notable growth in both total assets and shareholders' equity. This underscores the strength of the Group's financial position and the continued momentum in its operational expansion. Total assets reached QAR 455.4 million, compared to QAR 393.8 million as of December 31, 2024—an increase of 15.7%. This growth was primarily driven by a significant rise in current assets, which grew by approximately 19.4%, indicating an expansion in projects under execution and an overall increase in operational activity. The Group also maintained a solid liquidity position, with current assets accounting for 79.7% of total assets. The current ratio (current assets to current liabilities) stood at 2.1 times, reflecting a strong ability to meet short-term obligations and sustain operational readiness.

أظهرت الميزانية العمومية لمجموعة مقدام القابضة كما في 30 يونيو 2025 نمواً قوياً في إجمالي الأصول وحقوق الملكية، مما يعكس متانة المركز المالي للمجموعة واستمرار التوسع في أنشطتها التشغيلية. فقد ارتفع إجمالي الأصول إلى 455.4 مليون ريال قطري، مقارنة بـ393.8 مليون ريال في نهاية عام 2024، بزيادة قدرها .75.7 ويعود هذا النمو بشكل رئيسي إلى الزيادة الملحوظة في الأصول المتداولة بنسبة تقارب 19.4% وهو ما يعكس توسعاً في حجم المشاريع الجاري تنفيذها وارتفاعاً في النشاط التشغيلي العام. كما حافظت المجموعة على مستويات سيولة قوية، حيث شكّلت الأصول المتداولة ما نسبته 79.7% من إجمالي الأصول، وبلغت نسبة التداول (الأصول المتداولة إلى المطلوبات المتداولة) 2.1 مرة، ما يعكس قدرة عالية على الوفاء بالالتزامات قصيرة الأجل.

The Board also reviewed the implementation of the General Assembly's resolutions, as the extraordinary General Assembly approved an increase in the capital on 23-03-2025, where the capital was increased by QAR 25 million, bringing the company's capital to QAR 160 million. The Board emphasized that the timing of the capital increase was appropriate to support the company's ongoing growth operations, especially in light of the sharp rise in bank financing interest rates. The Board also praised the efforts made to complete the patent registration procedures for its advanced centralized alarm monitoring system (CAMS) in the United States of America. This system works to connect companies, residential buildings, public and private institutions to advanced systems for detecting fires, theft, and intrusion, through an integrated network directly linked to the National Command Center (NCC).

كما استعرض المجلس تنفيذ قرارات الجمعية العامة، حيث وافقت الجمعية العامة غير العادية على زيادة رأس المال بتاريخ 23-03-202، حيث تمت زيادة رأس المال بمبلغ 25 مليون ريال ليصبح راس مال الشركة مليون ريال. وقد أكد المجلس أن توقيت زيادة رأس المال كان مناسباً لدعم عمليات النمو المستمر التي تشهدها الشركة. خصوصاً في ظل الارتفاع الحاد لأسعار فوائد التمويل المصرفي. كما اشاد المجلس بالجهود التي بذلت لإستكمال إجراءات تسجيل براءة اختراع لنظامها المتطور للإنذار المبكر في الولايات المتحدة الأمريكية. حيث يعمل هذا النظام على ربط الشركات والمباني السكنية والمؤسسات العامة والخاصة بأنظمة متقدمة لاكتشاف الحرائق، والسرقة، والتسلل، عبر شبكة متكاملة مرتبطة مباشرة بمركز القيادة الوطني (NCC).

The board also reviewed the performance of the stock on the Qatar Stock Exchange, where the Mekdam Holding Group was able to increase the shareholder base to approximately 746 shareholders. The founders, through the listing, offered about 42.1% of the group's capital.

واستعرض المجلس أيضاً اداء السهم في بورصة قطر، حيث استطاعت المجموعة زيادة قاعدة المساهمين الى ما يقارب 746 مساهم. قام المؤسسون من خلال الادراج بطرح حوالي 42.1% من راس مال المجموعة.

رأس المال 160,000,000 ريال قطري سجل تجاري : 115142